



UNİVERSAL HUKUK

TÜRKİYE, KIBRIS, AVRUPADA MINE UNIVERSAL PROPERTY ASSOCIATION DANIŞMANLIK – MINE UNIVERSAL CONSULTING IN TURKEY
CYPRUS AND EUROPE

MÜHENDİSLİK , HUKUK, FİNANS, GAYRİMENKUL YATIRIM, YEMİNLİ TERCÜME, EMLAK , ELEMAN DANIŞMANLIK HİZMETLERİ.
ARCH / CIVIL ENGINEERING , LEGAL, FINANCE, REAL ESTATE, SWORN TRANSLATION , EMPLOYMENT CONSULTANCY SERVICES
MİLLET CAD.YENİHAN İSHANI. NO.2 KAT.3/302 34178 YUSUFPAŞA-AKSARAY - İSTANBUL/TURKEY
TEL : 90 555 219 89 46 WWW.GERCEKTERCÜME.NET FAKS: 90 212 574 52 77

Dear Investors, Salam un Aleykoun,

Saygıdeğer Yatırımcılar, Salam un aleykoun,

أيها المستثمرون الأعزاء , السلام عليكم

Because the Nature is our responsibility, we have to do whatever it is necessary for humanity and our economic life. While the world is moving around, we need to contact with everybody. But WHO ARE WE? And how can we cooperate?

Doğa bizim sorumluluğumuz olduğu için, biz insan olarak ve bizim ekonomik yaşantımız için ne gerekiyorsa yapmak zorundayız. Dünya kendi etrafında donerken, bizim diğer herkesle iletişim halinde olmamız gerekir. Ama önce BİZ KİMİZ? Ve nasıl işbirliği yapabiliriz?

لأن حماية الطبيعة هي مسؤوليتنا , يجب أن نفعل كل ما هو ضروري للإنسان ولحياتنا . وبينما العالم يدور من حولنا , فإننا نحتاج إلى التواصل مع كل فرد . لكن من نحن ؟ وكيف يمكن أن نتعاون معكم ؟

We are a multinational MINE company with branches in TURKEY+CYPRUS+EUROPEAN UNION . We are located mainly in Istanbul–Turkey, Girne–Cyprus, and Plovdiv–Bulgaria as offices. Our purpose is facilitating the construction management and Finance tasks in order to be ready by us and/or by our friendly companies ,supply of many building materials like Cement and Steel reinforcement and Insulation Plaster like IZOFULL, Travel company like VILA TOUR COMPANY, and Translation works in 60 languages. Furthermore we own a boutique hotel in TAKSİM–İSTANBUL for accommodation and catering.MINE Co. is mainly: expertised in ENGINEERING & ARCHITECTURE tasks, Construction FINANCING for investors having 25 % own capital, and IZOFULL Insulation plaster for contractors upon erection of walls.

Biz İstanbul–Türkiye'de, Girne–Kıbrıs ve Filibe–Bulgaristan başta olmak üzere faaliyet gösterdiğimiz TÜRKİYE + KIBRIS + AVRUPA BİRLİĞİ'nde şubeleri olan çok uluslu MINE şirketiyiz. Amacımız kendi projelerimizde ve / veya bizimle işbirliği yapacak dost şirketlere , inşaat yönetimi ve Finans temin hizmetlerini kolaylaştırmak olduğunu, Tek siva ile Kaba Siva+İnce Siva+İsi+Ses+Nem+Yangın izolasyonunu IZOFULL sıvamızla, VILA TOUR ŞİRKETİMİZ gibi Seyahat firması ile Tüm gezi ve seyahat işlerinizi ve GERCEK TERCÜME BUROMUZ kanaliyle 60 dilde çeviri işlerini, Çimento ve İnşaat demiri ve Yalıtım Sıvası gibi birçok yapı malzemelerinin temini üzerine çalışmaktadır. Ayrıca biz konaklama için TAKSİM–İSTANBUL'daki butik otel sahibi ve iki mobleli dairemiz mevcuttur.MINE firması. esas: olarak yüklenici muteahhitler için% 25

öz sermayeleri olduğu takdirde Yurtdisi İnşaat YONETİM,DENETİM ve FİNANSMANI ,
IZOFULL Yahtım sıvamızla IZOLASYON, MÜHENDİSLİK, MİMARLIK tasarım & Yonetim
görevleri,Noter yeminli tercume hizmetleri sunamktadır .

نحن شركة (MINE) متعددة الفروع. نحن موجودين في مكاتبنا بشكل رئيسي في اسطنبول- تركيا وفي مدينة
كيرنا (Girne)- قبرص وفي مدينة بلوفديف (Plovdiv) - بلغاريا. غايتنا تسهيل الأعمال وتجهيزها من قبلنا
و/أو الشركات الصديقة لنا من خلال تزويدكم بالمواد الإنشائية اللازمة من الحديد الإنشائي والإسمنت والمواد
العازلة مثل (IZOFULL) إضافة إلى شركات سفر وسياحة أهمها شركة (VILA TOUR) , أيضاً نقوم
بأعمال الترجمة المحلفة لأكثر من 60 لغة حول العالم. أيضاً لدينا فندق في منطقة تقسيم مجهز بكافة وسائل الراحة
النظراً . وتختص شركة (MINE Co.) بشكل أساسي في الأعمال الهندسية والمعمارية والتمويل المالي
للمشاريع الإستثمارية للمستثمرين متوفر من أجل نسبة 25% من رأس المال اللازم, وتوفير المادة العازلة
(IZOFULL) للمتعهدين اللازمة لتشييد الجدران .

The Basic field of activity is the investment Consultancy Technically, Legally , Financially and
translationally in TURKEY+CYPRUS+EUROPEAN UNION, because we provide for any new
establishing company all what they need like resident permit , WORK PERMIT , finishing and
inspection of construction stages which also are within the scope of construction works , supplying
Building Materials from producers , and Financing from EU markets. Our reliable commitment and
representation is banking and investor consulting . The own capital required by investors for
commercial property investments is only (25%) as we can supply 75% of the Construction loan from
the EU financial markets mainly Germans . We are focusing on the work places in three mainly
countries like Turkey, Cyprus, and European Union.

Bizim diğer bir ana faaliyetimiz,yerli ve yabancılar için herhangi bir yeni sirket kurulması,yabancılar
için ikamet izni, ÇALIŞMA İZNI, yatırımcı danışmanlığı ve inşaat aşamalarında Plan,proje ve yapı
denetim gibi gerekli sağladığımız faaliyet alanlarında, TEKNİK+YASAL+FINANSAL+TERCUME
hizmetlerimizi, TÜRKİYE + KIBRIS + AVRUPA BİRLİĞİ içinde, sunmaktayız.Ayrıca, inşaat işleri
kapsamında, üreticilerden hesaplı inşaat Malzemeleri tedariki ve AB piyasalarından yurtdisi ticari
inşaat finansmanı temin edebilmekteyiz. Firmamız,Alman ve İngiltere gibi AB finansal
piyasalarından, %25 yatırımcı özkaynagi olduğu takdirde, Yapı Maliyetinin % 75ini
sağlayabilmektedir.Bizler özellikle Türkiye,Kıbrıs ve Dogu Avrupa birliği ülkelerindeki yatırım
projelerine ilgi duymaktayız.

النشاط الأساسي للشركة هو الإستشارات الإستثمارية تقنياً وشرعياً ومالياً ومايتعلق بموضوع الترجمة في كل من
تركيا – قبرص – الاتحاد الأوروبي . لأننا نزود أية شركة تأسيس جديدة كل مايلزمها من خلال تأمين إذن إقامة
أو إذن عمل . إضافة إلى تشطيب وتفحص مراحل البناء والتي تتم من خلال متابعة الأعمال الإنشائية . وتزويدهم
بمواد البناء اللازمة من المستوردين وتمويل هذه المشاريع من قبل الأسواق الأوروبية . إلترامنا وتمثيلنا المعتمد يتم
من خلال تقديم التمويل والإستشارات للمستثمرين . المبلغ المطلوب من قبل المستثمرين هو (25%) و نحن
يمكننا تمويل المنشآت بالباقي وهو (75%) من قبل البنوك المالية الأوروبية وخاصة الألمانية . نحن نركز على
ثلاثة بلدان رئيسية مثل تركيا وقبرص والاتحاد الأوروبي.

IZOFULL is very popular in the Middle East and in our countries' regional areas because it is the only plastering material that you need for the insulation against Heat, Noise, Moisture, and Fire Resistance. Why we should use it? Because it is: WARRANTY, ECONOMIC, BREATHING, LIGHTWEIGHT, environmantally friendly, and EASY to APPLY because it saves the the energy consumption of the building.

IZOFULL Ortadoğu'da ve ülkelerin bölgesel alanlarda çok popülerdir çünkü Isı, Gürültü, Nem ve Yangın Direnci yalıtımı için ihtiyacınız olan tek sıva malzemesi olduğundan .Neden IZOFULL kullanmalıyım? Çünkü bu, binanın enerji tüketiminde tasarruf kazandırır çünkü GARANTİLİ, EKONOMİK, NEFES ALAN, HAFİF, ve çevre dostu bir malzemedir.

إن المادة العازلة (IZOFULL) شائعة جداً في الشرق الأوسط وفي مناطقنا لأنها المادة العازلة الوحيدة التي نحتاجها للعزل ضد الحرارة والصوت والرطوبة ومقاومة الحرائق. لماذا ينبغي أن نستخدمها ؟ لأنها تعطي الضمانة , والاقتصادية , وخفة الوزن للمبنى إضافة إلى أنها صديقة للبيئة وسهلة التطبيق لأنها توفر في استهلاك الطاقة للمبنى.

Our company is authorised and regulated by the Financial Authority. For your protection, calls may be recorded or monitored. Registered in Turkey, Cyprus & Europe.

Firmamız Türkiye, Kıbrıs ve Avrupa'daki kayıtlı ,Mali Otoritesi tarafından yetkin ve yasal kayıtlı bir firmadır. Güvenliğiniz için, aramalar kaydedilmiş veya izlenebilir.

شركتنا مرخصة ومعتمدة وفقاً للسلطات المالية . لحمايةكم يتم تسجيل المكالمات ومراقبتها .

Please dont hesitate to contact for further details and visit our webpage

Daha fazla bilgi için temasa geçmekte tereddüt etmeyiniz ve daha fazla bilgi için , web sayfamızı ziyaret edin

لا تتردد في الإتصال بنا من أجل الإستفسار عن معلومات أكثر وزيارة موقعنا.....

www.gercektercume.net

<https://www.youtube.com/watch?v=HvSSGqNWawI>

<https://www.youtube.com/watch?v=leMsuJ-w0qk>

<https://www.youtube.com/watch?v=Inzo6zTnSiE>

<http://investinbg.co.uk/>